

NZ SEA
CUCUMBER
LIMITED

PREMIUM

NEW ZEALAND SEA CUCUMBER

WILD-CAUGHT • DRIED

SUSTAINABLY HARVESTED FROM THE
PURE WATERS OF NEW ZEALAND

WILD-CAUGHT • DRIED • 100% NATURAL

Premium & High Grade whole dried New Zealand Sea Cucumber (*Australostichopus mollis*) — sustainably wild-caught from the pristine waters of New Zealand. Treasured for generations across Asia for its culinary and wellness benefits.

HEALTH BENEFITS

Sea cucumber is traditionally valued for supporting vitality, digestion, joint wellbeing, and natural collagen renewal.



Wild-Caught



100% Natural



Product of NZ

Available Now in 500g units or Bulk Wholesale



OUR STORY

NZ Sea Cucumber Ltd is proudly based in Marlborough, New Zealand, where the clear Pacific waters merge with the rugged NZ coastline.

We sustainably harvest wild New Zealand Sea Cucumbers while preserving their natural purity and premium quality. Each product is carefully processed and prepared to deliver authentic ocean goodness to discerning customers worldwide.

We have 20+ years experience in the Sea Cucumber industry both Australia & New Zealand. NZ Sea Cucumber Ltd is approved for export to Hong Kong, China, the EU and Australia. Buy direct from the source with confidence. We support sustainable fishing practices that are approved by MPI NZ all our sea cucumber is traceable back to the source.

SALES INFORMATION

Contact: Brian Inns (Director) • Mobile/WhatsApp: (+64) 21 066 8047
sales@nzseacucumber.co.nz
www.nzseacucumber.com

6 Delta Drive, Renwick 7204
Marlborough, New Zealand



Lic No. 806850



NZ SEA
CUCUMBER
LIMITED

P R E M I U M

NEW ZEALAND SEA CUCUMBER

WILD-CAUGHT • DRIED

紐西蘭純淨海域的永續採捕

野生捕撈 · 乾製 · 100% 天然

優質整條乾製紐西蘭海參 (Australostichopus mollis), 由紐西蘭純淨海域永續野生捕撈。其獨特的滋補與食療價, 深受亞洲世代珍視。

健康益處

海參在傳統食療中被視為有助提升元氣、促進消化、維持關節健康及促進天然膠原再生。



野生捕撈



100% 天然



紐西蘭產品



OUR STORY

紐西蘭海參有限公司總部位於紐西蘭瑪爾堡 (Marlborough), 在此清澈的太平洋海水與壯麗的海岸線交匯。

我們以永續方式捕撈紐西蘭野生海參, 並保留其天然純淨與上乘品質。每一份產品均經細心處理, 只為向全球挑剔的客戶呈現真正的海洋珍味。

我們擁有 20 多年在澳洲及紐西蘭海參行業的專業經驗。本公司獲准出口至香港、中國、歐盟及澳洲。客戶可安心直接向源頭採購。我們堅持通過紐西蘭初級產業部 (MPI) 審核的永續捕撈方式, 全數海參均可追溯來源。

現提供 500g 包裝及散裝批發供應

銷售資訊

聯絡人: Brian Inns (董事) · 手機 / WhatsApp: (+64) 21 066 8047

sales@nzseacucumber.co.nz
www.nzseacucumber.com

6 Delta Drive, Renwick 7204
Marlborough, New Zealand

